
Město Nový Jičín 
Zápis č. 2/2021 ze schůze osadního výboru Bludovice, konaného dne 12. 7. 2021 v 19:00 hod., na Fojtství 

_____________________________________________________________________________________________ 
 

Celkový počet zvolených členů výboru: 8 

Jmenný seznam členů osadního výboru: pp. Vladislav Alt, Iva Brandejsová, Petr Brandejs, Radim Dvořák, Kateřina 
Hajná, Pavla Stříteská, Kamil Škarka, Lenka Vránová 

Přítomní členové: pp. Vladislav Alt, Iva Brandejsová, Petr Brandejs, Radim Dvořák, Kateřina Hajná, Kamil Škarka, 
Lenka Vránová 

Nepřítomní členové omluvení: 1   Nepřítomni členové neomluvení: 0    Při zahájení schůze bylo přítomno 7 
členů z celkového počtu 8 členů výboru. Osadní výbor je usnášení schopný. 

Schůze byla zahájena předsedou osadního výboru Vladislavem Altem.  
 

Děkujeme za úspěšně vyřešené problémy: 
• Plastová část zastávky naproti firmy FORMED (Česká škola). 

• Výtluky na cestě k vleku. 

• Vývoz kontejnerů s bioodpadem u fy FORMED. 
 

• OV souhlasí s umístěním objektu Zásilkovny na navrhovaném místě. 
 

Problémy a návrhy ke zlepšení situace v obci, které OV už projednal na minulých zasedáních a jsou, jak doufáme, v 

řešení: 

• Legalizace dešťové kanalizace v Bludovicích, aby bylo možné do ní zaúsťovat ČOV. 

• Vodovod na záhumení cestě. 

• Chodník od Fojtství směrem k NJ. 

• OV žádá o kontrolu a případné pročištění žlabů odvádějících vodu kolem silnice a cyklostezky v celé obci. P. Alt 

projednal s paní Mrklovskou. 

• Je třeba pročistit a zkontrolovat vpusti a odvodnění cesty od dětského hřiště k vleku. P. Alt projednal s paní 

Mrklovskou, zápis z jednání OV jí byl odeslán 19.10..  

• Chodník u vjezdu na pole naproti odbočce ke splavu bývá (a opět je) zaplaven blátem z pole. Navrhujeme 

jednat s dotyčným zemědělcem o zjednání nápravy. Odesláno již v prosinci, situace je stále stejná. Projednáno 

s paní Mrklovskou.  

• Rádi bychom vstoupili v jednání se správcem hřbitova a navrhli vyčlenění jeho části jen pro urny. Detaily 

poskytne p. předseda Alt. 
 

Nové návrhy na zlepšení prostředí v Bludovicích: 

• Východ pro pěší z mostu na cyklostezku u kaple je zarostlý, nepřehledný a nebezpečný. Navrhujeme prořezat. 

• U prvního mostu od NJ je v potoce spadlý strom (u č.p. 4). Navrhujeme odstranit. 

• Tráva není posekaná na hřbitově ani kolem potoka. 

• Je třeba pozametat cestu ke hřbitovu po zimní údržbě. 

• Na panelce a kolem Fojtství by bylo třeba pročistit odvodňovací korýtka. Veřejná služba obvykle i provedla 

postřik proti plevelu. 
 

Hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0   Usnesení bylo přijato. 
 

Další schůze osadního výboru se uskuteční podle potřeby, pravděpodobně 2. 8. 2021. 

V Novém Jičíně dne: 12. 7. 2021  Zapsal: Petr Brandejs   Vladislav Alt, předseda 


